

機場快綫「單程車票七折優惠碼」條款及細則

優惠簡介：

即日起至 2026 年 5 月 3 日，指定社交媒體帳戶將發佈車票優惠碼。乘客經 MTR Mobile 內的「港鐵網上購票服務」購買機場快綫單程成人票二維碼（往 / 返機場站及香港、九龍或青衣站），並輸入已換領的優惠碼，即享七折優惠。

每個優惠碼限額 5,000 位，先用先得，額滿即止。

兌換日期：

2026 年 3 月 27 日至 5 月 3 日

條款及細則：

1. 此優惠碼必須於 2026 年 5 月 3 日或之前使用，逾期無效。
2. 此優惠碼只適用於「港鐵網上購票服務」之機場快綫單程成人票二維碼（香港站／九龍站／青衣站），其他車票並不適用。
3. 每個優惠碼限額 5,000 位，先用先得，額滿即止。
4. 乘客須於結賬時輸入優惠碼，方可享七折優惠購買車票。
5. 每次交易只可使用一個優惠碼及不可與其他優惠一併使用。
6. 優惠碼只適用於該次交易內最高價格之一張機場快綫單程票，並可與其他原價車票一併購買，數量不限，但該次交易金額上限為港幣\$2,000（以「網上優惠價」計算）。
7. 如欲賺取 MTR 分，請登入並使用 MTR Mobile 應用程式購票。
8. 機場快綫單程票二維碼必須在購買日起 92 天內完成。
9. 車票訂單一經確認後，均不可取消、退款、轉換其他車票或兌換現金。
10. 優惠碼在額滿後便將失去效用。一切有關換領及使用紀錄以香港鐵路有限公司的記錄為準。
11. 任何因網絡問題、系統故障、電話接收問題、被第三方應用程式攔截、提供的資訊不完整、不正確、或遺漏而引致所遞交或接收的換領資料有遲延、遺失、錯誤或無法辨識等情況，而導致換領未能完成或換領遭遇問題等情況，香港鐵路有限公司概不承擔任何責任。
12. 優惠須受「MTR 分」計劃和「港鐵網上購票服務」條款及細則約束。
13. 香港鐵路有限公司保留隨時更改推廣活動形式及此條款及細則的權利，而毋須預先通知。

14. 《合約（第三者權利）條例》不適用於本條款及細則。
15. 如中文及英文版之內容存有歧義，以英文版本為準。
16. 如有任何爭議，一切以香港鐵路有限公司最終決定為準。

Airport Express – “30% off Single Journey discount code” Terms and Conditions

Offer Summary:

From now until 3 May 2026, designated social media accounts will release limited promo codes for Airport Express Rides.

Passengers can enjoy 30% off Airport Express single journey tickets for adults (to/from Airport Station and Hong Kong, Kowloon or Tsing Yi Station) by purchasing the tickets via the MTR Online Ticketing Service on MTR Mobile and entering the Promo Code.

Each promo code is limited to 5,000 redemptions and will be distributed on a first-come, first-served basis until stocks last.

Redemption Period:

27 March 2026 to 3 May 2026

Terms and Conditions:

1. The “30% off Airport Express Single Journey Ticket” Promo Code (“Promo Code”) is valid for use on or before 3 May 2026. It will be invalid after the expiry date.
2. The Promo Code is only applicable for purchasing the Airport Express Single Journey QR Code Ticket for adults (to/from Airport Station and Hong Kong, Kowloon or Tsing Yi Station) via the MTR Online Ticketing Service on MTR Mobile. Other tickets are not applicable.
3. Each promo code is limited to 5,000 redemptions and will be distributed on a first-come, first-served basis until stocks last.
4. Members must apply the Promo Code during checkout in order to enjoy 30% discount on the purchase of tickets.
5. Each transaction can only use one Promo Code and cannot be used together with other promo codes.
6. The Promotion Code will apply to one of the highest-priced Single Journey tickets, which can be purchased together with other original-priced tickets in a single order. There is no limitation on the number of tickets purchased in

the transaction, but the maximum amount of the transaction is HK\$2,000 (calculation based on the “online discounted price”).

7. To earn MTR Points, please purchase tickets via MTR Mobile after login.
8. Airport Express Single Journey QR Code Ticket must be completed within 92 days from the date of purchase.
9. Once the reward is redeemed or the ticket purchase order is confirmed, there will be no cancellations, no refunds of cash or MTR Points, and it cannot be converted into other tickets.
10. The Promo Code will become invalid once the quota is exhausted. Any records related to gift redemption, collection, and ticket usage will be based on the system records of MTR Corporation Limited as final.
11. MTR Corporation Limited shall not be responsible for any case of network problems, system malfunctioning, poor phone reception, blocking by third party applications, incomplete/ inaccurate/ missing information provided by customers that cause the delay, loss, mistake or corruption of an information transfer, which caused failure of completion of order/transaction or other issues of order/transaction.
12. This gift is subject to the terms and conditions of MTR Points Scheme and MTR Online Ticketing Service.
13. MTR Corporation Limited reserves the right to alter the promotion mechanics and terms and conditions at any time without prior notice
14. The Contracts (Rights of Third Parties) Ordinance shall not apply to the terms and conditions herein.
15. In case of any discrepancy between the Chinese and English version, the English version shall prevail.
16. In the event of any dispute, the decision of MTR Corporation Limited shall be final and binding.